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Obecný úrad, 922 01 Bašovce 
 
 

Z á p i s n i c a 
 

z 23. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
                             
 
Dátum konania: 22.9. 2014 
 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 

 
Program:  

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 
2. Kontrola uznesenia 
3. Priebežné  plnenie  rozpočtu  a zhodnotenie ekonomickej situácie 
4. Rozpočtové opatrenie 
5. Správy o kontrolnej činnosti 

      6.   Rôzne 
7.   Diskusia 
 8.   Záver 

 
    1. Otvorenie 
 

Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej OZ ) v Bašovciach otvoril a viedol 
starosta obce  Ing. Ľubomír Dekan. 
Za overovateľov  určil : Gvuščová Eva, Drlička Igor  

    Za zapisovateľku určil : Petrášová Erika 
 
    2. Kontrola uznesenia 
 
     OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 22. zasadnutí boli splnené. 
 

3. Priebežné  plnenie  rozpočtu  a zhodnotenie ekonomickej situácie 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach na 23. zasadnutí OZ riešilo priebežné plnenie 
rozpočtu a zhodnotilo ekonomickú situáciu.  Poslanci dostali odpovede  na kladené otázky, 
priebežné plnenie rozpočtu a ekonomickú situáciu zobrali na vedomie.  

 
4. Rozpočtové opatrenie 
Ekonómka obce vysvetlila dôvod predkladania rozpočtového opatrenia č.1/2014. 
Schválený rozpočet na rok 2014 predstavuje čiastku 131 144,00 € v príjmových aj 
výdavkových položkách. Rozpočtovým opatrením č. 1/2014 sa uvedená suma nemení 
v príjmových a výdavkových položkách. Rozpočtovým opatrením č. 1/2014 sa robia len 
presuny príjmov a výdavkov na položkách bežného rozpočtu. 
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5. Správy o kontrolnej činnosti 
Správu o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2014 OZ dostalo na preštudovanie a po 
zodpovedaní otázok zobralo správu na vedomie bez pripomienok.  
 
6.   Rôzne 
Ako prvé sa riešila žiadosť DHZ Bašovce o usporiadanie hodovej zábavy. Starosta prečítal 
žiadosť a ukázal plagát na hodovú zábavu a hodový futbalový turnaj. Poslancom sa daná 
aktivita páčila a preto ju jednohlasne odsúhlasili. DHZ Bašovce chce výťažok z daných 
akcií venovať Materskej škole v Bašovciach. Ďalej sa riešilo a po diskusii aj dohodlo 
organizovanie stretnutia seniorov na 26.10.2014 o 15.00 hod. V bode rôzne starosta 
informoval o možnosti výstavby nájomných bytov nad KD v Bašovciach.  Poslanci 
s danou aktivitou súhlasili a požiadali starostu o zistenie ďalších podrobnejších informácií 

       na Okresnom úrade v Trnave, na odbore výstavby a bytovej politiky. Starosta ďalej 
navrhol vybudovanie chodníka v časti od mosta pri Urbanovi č.28 až po autobusovú 
čakáreň, pretože pôvodný chodník je v havarijnom stave a ohrozuje zdravie občanov. Po 
tejto informácií sa rozprúdila diskusia a navrhovali sa rôzne možnosti výstavby. 
Poslanci nakoniec skonštatovali, že i pri menších dažďoch je celý chodník pod vodou a je 
značne poškodený a skutočne ohrozuje zdravie občanov a preto odsúhlasili výstavbu 
nového. Ako posledné sa schválilo uznesenie o vyvesovaní plagátov počas volebnej 
kampane v obci Bašovce. 
 
7.   Diskusia 
V diskusii sa poslanci zaujímali o možnosť lepšieho ozvučenia na cintoríne a zlepšenie 
verejného osvetlenia na niektorých problémových miestach. Dohodlo sa, že ozvučenie sa 
bude riešiť ako prvé  podľa možností ozvučovacích firiem, alebo svojpomocne.  
Na otázku poslankyne Mgr., Mgr. Magdaléna Miklovič Černokovej či je pravda, že obec si 
zobrala 40 000€ úveru reagoval, ako prvý poslanec Vladimír Tomášik, odpoveďou, že také 
niečo sa nedá a potom starosta odpovedal, že bez súhlasu poslancov sa nedá požičať ani 
cent a požiadal poslancov aby pravdivo informovali občanov. 
 
Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  
účasť. 
 
 
        Ing. Ľubomír Dekan 
             starosta obce    
 
 
Overovatelia : 
....................................................     ............................................ 

Gvuščová Eva                                                                          Drlička Igor 
 

zapísala: Petrášová Erika 
V Bašovciach, dňa 25.09.2014 


